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Вечір 24 липня зібрав велику кількість славутичан біля будівлі Славутицької міської 
ради. Приводом стало проведення позачергової, 60-ої, сесії Славутицької міської ради, на 
порядку денному якої було одне питання «Про резонансні події у місті Славутич».

З урахуванням кількості людей, 
які зібралися, за пропозицією місь
кого голови засідання сесії міської 
ради було перенесено до Великої 
зали Кіноконцертного корпусу. У цей 
день від славутичан було багато за
питань, емоційних виступів й одно
часно зм істовних пропозиц ій . 
Коротку інформацію про штатну чи
сельність м ісцевої поліції надав 
Д м итро Кудренко, начальник 
Славутицького відділення поліції. На 
сьогодні у відділенні працює 33 осо
би, з них: три слідчих; двоє -  цілодо
бово в черговій частині, двоє -  
у швидкій групі реагування. Більша

частина  п р а ц івн и к ів  -  ж ителі 
Чернігівщини. Незаповненими є 11 
вакансій. Питаннями набору кадрів 
займається Броварський відділ по
л іц ії та Р екр ути н го ви й  центр 
Національної поліції. 21 липня весь 
особовий склад відділення був заді- 
яний на восьми виборчих дільницях 
Славутича, але реакція на подію була 
миттєвою -  всі злочинці були затри
мані в той же день.

«Сьогодні у цій залі нас об 'єднали 
сумні події -  зухвале вбивство лю 
дини. І це потягнуло за собою цілий 
ланцюг проблем, які накопичувались 
роками. Через ставлення держави

до своїх функцій, через ставлення 
суспільства до певних проблем. Дуже 
прикро, що ціною життя ми зібрали
ся тут, щ об перезавантаж и ти  
Славутич»,- із такими словами до 
славутичан звернувся міський голо
ва Юрій Фомічев. Далі зі сцени він 
відповідав на запитання та направ
ляв дискусію в конструктивне русло.

Відповідали на запитання із залу 
та надавали роз'яснення відповідно 
до своїх повноважень Олександр 
Чемерис, прокурор Славутича, та 
Д м итро К удренко, начальник 
Славутицького відділення поліції. 
Прокурор міста погодився, що запо
біжний захід до одного з основних 
фігурантів кримінальної справи 
Є. Стаханова у вигляді тримання під 
вартою з можливістю внесення за
стави є несправедливим й зазначив, 
що апеляційна скарга з цього при
воду його колегами вже подана. 
Також він звернувся до депутатів із 
пропозицією обмежити час роботи 
барів, кафе, ресторанів до другої го
дини ночі, а ще додатково встанови
ти камеру відеонагляду біля нічного 
бару «Атлант».

Від славутичан прозвучало чима
ло слушних пропозицій: про ство
рення цілодобової єдиної «гарячої 
лінії» (саІІ-центр) і переведення зо

бражень 48 камер відеоспостере- 
ження на цей загальний міський 
пункт; про створення муніципальної 
варти та міської групи довіри при по
ліції. Оксана Єгоренко запропонува
ла зібрати факти про винесені рішен
ня суддею Т. О. Малишенко, що по
тім були скасовані касаційним або 
апеляційними судами, а у затрима
них по справі 21 липня взяти аналі
зи на вміст наркотичних речовин 
в організмі. Максим Орлов сказав, 
що необхідно налагодити систему 
законності та правопорядку в місті. 
Не завадило б для поліції придбати 
або навчити собаку, яка від- 
ш у к о в у є  н а р к о т и к и .  
Володимир Борисов запро-

ведінку, носять із собою зброю з ме
тою ї ї  застосувати».

Та останні події біля суду, збори 
славутичан на Центральній площі міс
та, у Кіноконцертному комплексі, ак
тивність у соціальних мережах, про
явлена громадянська позиція про
де м о н с т р у в а л и ,  що г р о м а д а  
Славутича згуртована і сильніша за 
кримінальні елементи та їх зухвалу 
поведінку й ніколи не допустить по
рушення спокою та комфорту життя 
в нашому місті.

По завершенню засідання депу
тати Славутицької міської ради при
йняли рішення «Про резонансні по
дії в місті Славутич».

понував запровадити в шко
лах, за письмовою згодою 
батьків, добровільне та ано
німне тестування неповно
літніх щодо вживання нар
котичних засобів.

Більша частина залу по- 
г о д и л а с я  з г о л о в о ю  
Громадської ради при вико- 
н а в ч о м у  к о м і т е т і  
Славутицької міської ради 
Юрієм Єгоренком: «У кож
ної ситуації є причина та на
слідки. Наслідки, що приве-

Про звернення славутичан
Після резонансної події 21 липня в результаті громадських зборів та 

позачергової сесії Славутицької міської ради було прийнято рішення звер
нутися до Вищої ради правосуддя щодо відсторонення від займаної по
сади судді Т. О. Малишенко. У понеділок, 29 липня, завершився збір під
писів. Звернення підписало 1339 осіб, електронну петицію -  ще 428.

Також жителями міста було зібрано кошти в сумі 6438 грн та передано 
рідним Юрія Булата.


